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Janusz Zidlkowski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloctawek. 3 1 .08.2020 r.

Pan Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

Zwracam siq do Fana Prezydenta, w imieniu mieszkancow osiedla
Kazimierza Wielkiego, o wydzielenie i oznakowanie jako "strefy zamieszkania"
odcinka ulicy 14 Putku Piechoty, pomigdzy ulicq Ostrawskq i ulicq Zytniq.

Droga ta granlczy ze Szko|q Podstawowq nr 2 i przez tg drogq przechodzq
uczniowie do i ze szkoly. W trosce o ich bezpieczenstwo, wydzielenie "strefy
zamieszkania" jest zasadne.
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